
 

Протокол №2   

засідання Громадської Ради 

при Львівському обласному управлінні лісового і мисливського 

господарства (ЛОУЛМГ) 
       від 26.07.2016р.                                          м.Львів, вул.Яворницького,8б 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Про положення Громадської ради при Львівському обласному 

управлінні лісового і мисливського господарства. 

Доповідає: Голова Громадської ради Миклуш С. 

2. Інформація комісії щодо участі представників профспілкових 

організацій в Громадській раді. 

Доповідає: Голова комісії 

3. Інформація комісії щодо мораторію рубок в лісах області. 

Доповідає: Голова комісії 

4. Обрання робочих органів Громадської ради. 

 

 

Голова зборів: Миклуш С.І. 

Секретар зборів: Спринський І.М. 

Присутні: члени громадської ради – 66 осіб  

  

Голова ГР Миклуш С.І. - відкрив збори, оголосив, що кількість 

зареєстрованих становить 66 осіб та запропонував розпочати засідання ГР, що 

було підтримано. 

Голосували: 

«ЗА» - 66 

«ПРОТИ» - 0 

«УТРИМАВСЯ» - 0 

 

Голова громадської  ради зазначив, що у засіданні ради беруть участь 

голова Львівської ОДА Синютка О.М.,  начальник ЛОУЛМГ Дейнека А.М. 

та директори всіх структурних підрозділів ЛОУЛМГ. 

 

Голова ради  запропонував у зв’язку з відсутністю Біласа С.Я. – секретаря 

ради, обрати іншого члена ради секретарем засідання та лічильну комісію.  

Дегтяренко О.О. запропонував обрати секретарем засідання -  

Спринського І.М.., інших кандидатур не поступало 

За обрання секретарем засідання ради -  Спринського І.М. 

Голосували: 

«ЗА» - 66 

«ПРОТИ» - 0 

«УТРИМАВСЯ» - 1  



 

Дегтяренко О.О. запропонував обрати лічильну комісію в складі трьох осіб, а 

саме: 

Цимбала М.І. 

Фінканін І.М. 

Качмар М.Б. 

 

Голосували: 

«ЗА» - 66 

«ПРОТИ» - 0 

«УТРИМАВСЯ» - 0 

 

 Голова лічильної комісії доповів, що дореєструвалися 4 члени ГР та 

наголосив, що роздано 70 мандатів для голосування. 

 

Голова громадської ради С. Миклуш у зв’язку з відсутністю інформації 

про розгляд та підготовку  ініціативною групою питання щодо мораторію на 

рубки в лісах області запропонував перенести 3-тє питання порядку денного на 

одне з наступних засідань та розпочати засідання з розгляду другого питання 

порядку денного. 

 

.Голосували: 

«ЗА» - 70 

«ПРОТИ» - 0 

«УТРИМАВСЯ» - 0 

 

Після затвердження порядку денного засідання голова ГР запросив до 

слова голову Львівської ОДА О.М. Синютку. 

 

Голова Львівської обласної державної адміністрації Синютка О.М. 

привітав  членів Громадської Ради та наголосив на таких основних аспектах : 

  

-  на даний час в області навколо лісового сектора спостерігається висока 

соціальна напруга. Це стосується як державних лісогосподарських 

підприємствах так і інших постійних лісокористувачах області («Галсільліс», 

військові інші лісгоспи). Для зменшення цієї напруги потрібна відкрита і 

прозора діяльність установ лісового господарства під пильною увагою 

правоохоронних органів та громадськості. 

 

- обласна державна адміністрація вважає, що ведення лісогосподарської 

діяльності має здійснюватись на науково - обгрунтованих засадах та згідно 

експертних рішень профільних наукових установ, збалансованого екологічного 

розвитку Карпатського регіону, з врахуванням соціально-економічного 

розвитку громад, районів та області в цілому. 

 

 

 



- велику увагу слід приділити боротьбі з корупцією в лісовій галузі та 

запобіганню і виявленню самовільних рубок в лісах області ; 

 

- голова облдержадміністрації наголосив на тому, що необхідно припинити 

будь-які спекуляції навколо мораторію на вирубку, тобто заборони рубок в 

лісах області, нам треба думати про розвиток переробки деревини, створення 

умови для того, щоб вітчизняні лісопереробники мали пріоритет у забезпеченні 

деревиною.  

 

- на завершення голова облдержадміністрації О.М. Синютка звернувся до 

членів Громадської Ради з проханням приймати зважені рішення на користь 

лісового господарства області 

 

Перше питання. 

Слухали: голову ініціативної групи ради Вельгоша М.В., який доповів, 

що комісія, розглянувши питання законності чи незаконності участі 

представників профспілкових організацій у складі ГР вирішила, що 18 членів 

ГР при ЛОУЛМГ, що становить менше 20% від загальної чисельності ради не 

може кардинально вплинути на рішення що приймає громадська рада, разом з 

тим вони повинні обстоювати інтереси своїх колективів, які не завжди на 

користь адміністрації підприємств.  

Виступили: Петров С.В., Писарчук Н.А., Максимець В.Й. 

Після емоційного обговорення питання поступила пропозиція взяти до 

уваги та затвердити протокол ініціативної групи та керуватись її рішенням 

(додається).  

 

УХВАЛИЛИ: взяти до уваги протокол ініціативної групи, затвердити протокол 

та керуватись рішенням ініціативної групи, щодо включення представників 

профспілкових організацій до складу членів ГР. 

Голосували: 

«ЗА» - 67 

«ПРОТИ» - 2 

«УТРИМАЛИСЬ» - 1 

  

Виступив: голова об’єднаних профспілок ЛОУЛМГ Максимець В.Й. зазначив, 

що член ГР Целень Я.П. є посадовою особою і тому Львівська обласна 

організація Товариства лісівників України прийняла рішення відкликати 

Ярослава Павловича Целеня з складу членів ГР та делегувати до складу 

Степанишина В.М.  

Ухвалили: виключити Ярослава Павловича Целеня з складу членів ГР та 

включити до складу Степанишина  В.М. 

 

Голосували: 

«ЗА» - 70 

«ПРОТИ» - 0 

«УТРИМАВСЯ» - 0 



 

Друге питання. 

Слухали: Голову ГР Миклуша С.І. щодо Положення про Громадську Раду при 

ЛОУЛМГ, яке необхідно затвердити в цілому. 

Положення розміщене на сайті управління з 12.07.2016р., але станом на 

26.07.2016 р. не поступило на вказані адреси голови чи управління жодного 

зауваження чи пропозиції, тому необхідно обговорити «Положення …» перед 

затвердженням.  

 

Виступили: члени ГР Петров С.В., Н.А., Дехтяренко О. О. 

 

Ухвалили: 

 

- пункт 3.2.6. Положення доповнити наступним чином «…та її структурних 

підрозділів» 

- пункт 4.2. доповнити підпунктом «А» в наступній редакції. Кількісний і 

персональний склад ГР може бути докооптований на підставі заяв поданих 

інститутами громадянського суспільства та затверджений на засіданні ГР. 

- пункт 4.7. Положення доповнити «…неетичної поведінки члена ГР»  

- пункт 5.3. останнє речення даного пункту викласти в наступній редакції «за 

заявою ГР керівник ЛОУЛМГ може покласти здійснення функцій технічного 

секретаря ГР на представника ЛОУЛМГ»  

- пункт 5.4. - «Рішення Правління з особливо важких, невідкладних питань, 

прийняті двома третім від загального складу Правління, мають силу рішень ГР»  

виключити з Положення. 

- прийняти «Положення про Громадську раду при Львівському обласному 

управлінні лісового і мисливського господарства». 

Голосували: 

«ЗА» - 65 

«ПРОТИ» - 2 

«УТРИМАВСЯ» - 3 

 

Третє питання  
Слухали: Миклуша С.І щодо  обрання робочих органів ГР.  

Голова ради наголосив, що на першому засіданні ГР визначено склад 

заступників в кількості 3-ох осіб та запропонував вносити пропозиції. 

Кандидати виступають з короткою інформацією про себе та баченням напрямів 

роботи. 

Поступила пропозиція від голови ГР обрати заступником Спринського І.М.  

Виступили: Спринський І.М. запропонував обрати замість себе Середюка В.Б., 

проте члени ради непогодились з такою думкою, тому після короткої 

інформації Спринського І.М та відповідей на запитання В. А. Майбороди 

приступили до голосування 

Ухвалили: 

обрати заступником голови громадської рад Спринського І.М. 

Голосували: 



«ЗА» - 68 

«ПРОТИ» - 1 

«УТРИМАВСЯ» - 1 

Голова привітав Спринського І.М. і побажав плідної співпраці. 

 

Виступили:  
Спринський І.М. відзначив, що в попередньому складі ГР найкраще працювала 

комісія з мисливського господарства, котру очолював Піско Б. Й., тому було би 

доцільним обрати його заступником і доручити йому курувати даний напрямок.  

Піско Б. Й. розповів про зроблене та плани на перспективу. 

Ухвалили: 

обрати заступником голови громадської рад Піско Б.Й. 

 

Голосували: 

«ЗА» - 68 

«ПРОТИ» - 1 

«УТРИМАВСЯ» - 1 

 

Голова привітав Піско Б.Й. і побажав плідної співпраці. 

 

Виступили:  
Голова ГР Миклуш С.І. запропонував на посаду заступника Долінського О. 

представника ГО «Розвиток громади». 

Долінський О. коротко ознайомив присутніх з результатом своєї діяльності в 

ГО та наголосив що незалежно від результатів голосування готовий долучитися 

до робити ГР в частині юридичного забезпечення. 

Ухвалили: 

обрати заступником голови громадської рад Долінський О 

Голосували: 

«ЗА» - 68 

«ПРОТИ» - 0 

«УТРИМАВСЯ» - 1 

Не голосували – 1  

Голова привітав Долінський О. і побажав плідної співпраці. 

 

Виступили:  
Голова Ради вніс на обговорення питання щодо обрання секретаріату ГР при 

ЛОУЛМГ в кількості 3-ох осіб та запропонував кандидатури: 

Біласа С.Я. 

Середюка В.Б.  

А також звернувся з проханням до керівництва ЛОУЛМГ  доручити 

Шаваринській Х. виконувати функції технічного секретаря ГР при ЛОУЛМГ. 

Ухвалили: 

обрати секретаріат  громадської ради у складі 3 осіб: 

Білас С.Я. - Голова 

Середюк В.Б.  

Шаваринська Х.  



Голосували: 

«ЗА» - 69 

«ПРОТИ» - 0 

«УТРИМАВСЯ» - 1 

 

Виступили:  
Голова ради опираючись на досвід роботи ради в попередні роки запропонував 

у складі ради утворити 4 комісії з: 

- лісового господарства 

- мисливського господарства 

- лісопромислового комплексу  

-  зав’язків з громадкістю 

та наголосив, що кожен член ради повинен брати участь  в роботі не менше ніж 

однієї комісії. 

Ухвалили: 

утворити у складі ради 4 комісії з: 

- лісового господарства 

- мисливського господарства 

- лісопромислового комплексу  

-  зав’язків з громадкістю 

 

Голосували: 

«ЗА» - 68 

«ПРОТИ» - 0 

«УТРИМАВСЯ» - 1 

Не голосували – 1  

 

Голова Ради зазначив, що порядок денний зборів ГР при ЛОУЛМГ вичерпаний,  

подякував присутнім за плідну роботу закрив засідання ГР та запропонував 

членам ради записатись до кладу відповідної комісії. Комісії мають обрати 

голову та працювати відповідно до затвердженого Положення.. 

 

Голова громадської  ради                                      С. Миклуш 

Секретар засідання                                                 І. Спринський 


